
 

 

Sales representative wanted! Become part of a strong team! 

Do you want to live your profession and passion for bikes in your job? Would you like to 
take the initiative in your job and do you enjoy working with people? Would you like to be 
part of a great team? 

Then Northwave is the right place for you!  We are currently looking for a sales 
representative (m/f/d) for the south-west of Germany.  

These tasks await you:  

- Distribution of our products  
- Maintenance and expansion of the bicycle dealer network in south-west Germany  
- You help to ensure that our products are presented in a brand-appropriate manner 

in the retail trade 
- You monitor the market and the competition  
- Together with us, you will present our products at trade fairs and events  

What you ideally bring with you:  

- Enthusiasm for cycling clothing and shoes 
- Ideally first experience as a sales representative 
- An authentic demeanour, honesty and rhetorical skills 
- Ability to work in a team, reliability and a high degree of initiative 
- High willingness to travel and flexibility 
- Knowledge of the common Microsoft Office programmes 
- Confident in German and English 

What we offer you:  

- Independent work in a flat hierarchical structure 
- A motivated, helpful and friendly team that shares a passion for cycling 
- A varied job in a unique industry with great team spirit 
- Performance-related remuneration including bonus 
- Company car, also for private use 
- 30 days holiday 

Have we piqued your interest? Then send us your CV and a few meaningful sentences 
about yourself in English to the following address:  

Thomas Brandolini / e-mail:  t.brandolini@northwave.it 
 

About Northwave 

Our Northwave team is characterised by passion, self-motivation and strong team spirit. 
We are regularly out and about together on our bikes and at events. The motto "laughing 
together is healthy" is very important to us. 

Founded in 1971 by Gianni Piva in Montebelluna (Treviso), Northwave develops and 
produces cycling shoes, clothing and accessories as well as snowboard shoes and boards.. 
Thanks to a philosophy based on the pursuit of innovation, quality, refined aesthetics and 
sustainable development. 

GERMAN VERISON BELOW 

mailto:t.brandolini@northwave.it


Aussendienstler*in gesucht! Werde teil eines starken teams! 

 

Du hast Lust Beruf und Leidenschaft fürs Rad in deinem Job zu leben? Du möchtest deinen 
Job gerne eigeninitiativ gestalten und der Umgang mit Menschen macht dir Spaß? Du 
möchtest gerne Teil eines großartigen Teams sein?Dann bist du bei Northwave richtig!  
 
Zur Verstärkung suchen wir gerade eine(n) Außendienstmitarbeiter*in (m/w/d) für den 
Bereich Südwestdeutschland.  

Diese Aufgaben warten auf dich:  

- Vertrieb unserer Produkte  
- Pflege und Ausbau des Fahrrad-Fachhandelnetzes in Südwestdeutschland  
- Du hilfst dabei, dass unsere Produkte Markengerecht im Handel präsentiert werden 
- Du beobachtest den Markt und den Wettbewerb  
- Gemeinsam mit uns präsentierst du unsere Produkte auf Messen und 

Veranstaltungen  

Was du idealerweise mitbringst:  

- Enthusiasmus für Fahrradbekleidung- und Schuhe 
- Idealerweise erste Erfahrung als Außendienstmitarbeiter*in 
- Ein authentisches Auftreten, Ehrlichkeit und ein rhetorisches Geschick 
- Teamfähigkeit, Zuverlässigkeit und ein hohes Maß an Eigeninitiative 
- Hohe Reisebereitschaft und Flexibilität 
- Kenntnisse im Umgang der gängigen Microsoft-Office Programme 
- Sicheres Deutsch und Englisch 

Was wir dir bieten:  

- Eigenverantwortliches Arbeiten in einer flachen Hierarchiestruktur 
- Ein motiviertes und hilfsbereites und symphytisches Team, dass die Leidenschaft 

zum Radsport teilt 
- Ein abwechslungsreicher Job in einer einzigartigen Branche mit einem großartigen 

Zusammenhalt 
- Leistungsgerechte Vergütung inklusive Bonus 
- Firmenwagen, auch für die private Nutzung 
- 30 Tage Urlaub 

 

Wir haben dein Interesse geweckt? Dann schicke uns deinen CV und ein paar aussagekräftige 
Sätze zu dir in englisch an die folgende Adresse:  

Thomas Brandolini / E-Mail: t.brandolini@northwave.it 
 
 

Über Northwave 

Leidenschaft, Eigenmotivation und starke Kollegialität zeichnet unser Northwave-Team aus. Wir sind 
regelmäßig gemeinsam auf dem Rad und auf Veranstaltungen unterwegs. Das Motto „gemeinsam 
Lachen ist gesund“ steht bei uns weit oben. 

Das 1971 von Gianni Piva in Montebelluna (Treviso) gegründete Unternehmen Northwave entwickelt 
und produziert Fahrrad- und Snowboardschuhe sowie Bekleidung und Zubehör. Dank einer 
Philosophie, die sich auf das Streben nach Innovation, Qualität, raffinierter Ästhetik und nachhaltiger 
Entwicklung gründet. 


